
Vragenuur 
artikel 35 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Datum: 19 juni 2020      
Onderwerp: Zebrapad bij Basisschool De Kiem Heesch  

Gezien de ontstane commotie rond basisschool De Kiem in Heesch betreffende het nieuws 
over de vermeende weigering van het college tot het aanleggen van een oversteekplaats 
(zebrapad) aan De Ploeg ter hoogte van genoemde school verzoek ik de voorzitter van de 
Raad om toestemming voor onderstaande vragen:    

Aan de voorzitter van de raad

Tijdens het vragenuur van de raadsvergadering op 25 juni 2020 wil de fractie van de SP het 
volgende aan de orde stellen:
De kinderen van Basisschool De Kiem presenteerden op 27 Januari in het gemeentehuis een 
zelfgemaakt spandoek in de vorm van een zebrapad aan Wethouder Rien Wijdeven. Dat 
spandoek was voorzien van handtekeningen van kinderen en ouders van deze basisschool en 
bedoeld als een ondersteuning van een petitie voor een veilige oversteek over 
wijkontstuitingsweg De Ploeg bij die school.
Ouders en kinderen kwamen die dag vol vertrouwen terug van het gemeentehuis, immers 
uitspraken van de wethouder: ‘Ik denk dat een zebrapad dicht bij scholen hoort”  en “Wij gaan 
samen kijken op welke wijze we daar tot de aanleg van een zebrapad kunnen komen” waren in 
hun ogen niet mis te verstaan.
De brief met de afwijzing is dan ook als een bom ingeslagen bij de kinderen en hun ouders, de 
vermelding om er “na de coronatijd” nog eens te komen kijken is daarbij een hele schrale troost.  

- Ziet de portefeuillehouder een mogelijkheid om niet te wachten op ‘het einde van de 
coronatijd’ (wie weet immers hoe lang dat nog duurt), maar in plaats daarvan op basis van 
bekende gegevens en/of schattingen over drukte en gebruik van deze wijkonstsluitingsweg, 
in combinatie met de verkeerssituatie ter plaatse, eerder een nieuwe afweging te maken?
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